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WMS产品经理 

永恒力股份公司物流系统业务部 

 

 

亚历山大·乌尔布里奇博士毕业于多特蒙德大学，计算机工程应用与机械工程应用专业。 

之后在德国慕尼黑工业大学机械工程系担任物料搬运、物料流、物流研究院助理研究员。 

从 2010至今在永恒力股份公司物流系统业务部门担任WMS产品经理。 

 

在过去的三年期间，亚历山大·乌尔布里奇博士曾经参与并主持实施多个欧洲大型物流系

统项目。 

 

 

 

Dr. Alexander Ulbrich 

Product Manager WMS 

Business Unit Logistics Systems, Jungheinrich AG 

 
 

Dr. Alexander Ulbrich graduated from University of Dortmund, majored in the Applied 

Computer Engineering with Application Mechanical Engineering. After that he is the Research 

Assistant at the Institute for Material Handling, Material Flow, Logistics; Faculty of Mechanical 

Engineering, Technische Universitaet Muenchen. 

 

From the year 2010, Dr. Alexander Ulbrich joined Jungheinrich AG. During those 3 years, as 

Product Manager WMS, he presided over the implementation of a number of European large-scale 

logistics system projects. 

 

 

 


